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Anonymizováno dle Nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679, 

o ochraně osobních údajů 

Zápis                                        Z8/004 
 

ze 4. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 25.04.2019  

v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih, Mariánské náměstí 13, Brno 

 

Materiály: Rozneseny 18.04.2019. Elektronicky vloženy na webové stránky, k přihlášení na 

adrese xxx  
 

Program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

3. Rozpočtová opatření 

4. Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2019 MČ Brno-jih 

5. Zřizovací listiny školských příspěvkových organizací 

6. Žádost o dotaci z rozpočtu JMK pro rok 2019 na dovybavení nového dopravního 

automobilu pro zlepšení akceschopnosti JSDH Přízřenice 

7. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 

8. Různé 
 

 

Přítomni: 18 členů ZMČ Brno-jih - viz prezenční listina 

Nepřítomni:  p. Petr Kittner (omluven) 
           

 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.00 h – stav 18 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 4. zasedání ZMČ Brno-jih. 

Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 18.04.2019 (elektronicky vloženy 

na webové stránky, k přihlášení na adrese xxx), které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. 

 

1.1 Program zasedání 
 

Ing. Vítězslav Janský – návrh na doplnění programu o bod  - Bytový dům Přízřenice 

 

p. starosta: Uvedl, že obdrželi e-mail od p. Janského s návrhem usnesení. Odporuje to Zákonu 

o obcích. Zastupitelstvo nemůže revokovat usnesení rady. 

 

Ing. Janský: Pouze rada se může rozhodnout a revokovat? 

 

p. Janíček: Doporučil p. Janskému, aby návrh usnesení přeformulovat na – ZMČ nesouhlasí 

s výstavbou. 

 

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz, o jaký § se jedná, aby si mohli nastudovat? 

 

Ing. Janský: Požadavek na p. tajemníka o písemné zaslání ohledně pravomocí. 

 

p. tajemník: Uvedl, že se jedná o § 99 Zákona o obcích (ZO) a následně až § 105 ZO. 

https://zmc.brno-jih.cz/
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p. Janíček: Bez toho, zda si někdo vezme návod, či nevezme – nejdříve musíme schválit bod 

v programu, a potom vést diskusi o tom, zda správně odpovídá návrh usnesení. 

 

p. starosta: Pan Janský to přednesl, tak ho upozornil na to, že to odporuje Zákonu o obcích.  

 

Mgr. Česalová:  Dotaz, zda by se do programu neměl tento bod vložit? 

 

p. starosta: Reagoval na e-mail, který od p. Janského dostali. Ponechal by to do bodu Různé, 

aby se o tom pobavili. Takto není „hlasovatelné“. 

 

 

Hlasování o programu ZMČ: 

Hlasování: pro – 13         proti – 0          zdržel se – 4          

Program zasedání byl schválen 

 

 

1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

Ing. Richard Vašíček 

Marek Janíček 

 

Hlasování:  pro – 18        proti – 0           zdržel se – 0 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni Ing. Richard Vašíček a p. Marek 

Janíček. 

 

 

1.3 Schválení zápisu 3. ZMČ Brno-jih  Z8/003 ze dne 21.02.2019                              
 

 

Nebyla vznesena námitka k minulému zápisu ZMČ Brno-jih Z8/003 – považuje se zápis za 

schválený (není nutné hlasovat). 

Zápis 3. ZMČ Brno-jih Z8/003 byl schválen bez připomínek.  

 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut 18,10 h – 18.35 h 
 

Občanka: Dotaz jak pokračuje reklamace podlahy v modré třídě MŠ Hněvkovského?  

 

p. starosta – Máme další znalecký posudek. Výsledky nám bohužel situaci nevyjasnily. Včera 

proběhlo jednání s projektantem, stavebním dozorem, zástupcem fy Woodexpert, MS, UČR, 

p. tajemníkem, Ing. Vackem a ST. Dnes situaci opět řešili a hovořili s paní ředitelkou MŠ. 

Pan starosta by rád upozornil členy rady, že příští schůze se koná ve čtvrtek 02.05.2019 ve 

14.00 h a jedním z hlavních bodů jednání bude řešení situace MŠ Hněvkovského. Závěr je 

takový, že se budou muset demontovat jednotlivé vrstvy podlahy – vlhkost, nikdo neví kde se 

bere. Bude se měřit vlhkost podlahy. Zkusíme jinou skladbu podlahy (když se nepřijde na to, 

kde se vlhkost bere). Přizval k jednání projektanta a stavební dozor a doufá, že se doberou 
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k nějakým závěrům. O všem bude informována paní ředitelka, a ta může poskytnout veškeré 

informace rodičům dětí.  
 

Občanka: Dotaz, zda na příštím zasedání zastupitelstva budou vědět něco konkrétního, a zda 

je k nahlédnutí Stavební deník? Lze si z něj pořídit záznamy? 
 

p. starosta – Dá paní na sebe kontakt. Stavební deník má u sebe pan tajemník. Je možno do 

něj nahlédnout i pořídit záznamy. 

 

Občan: Je ve Stavebním deníku uvedeno, při jakých teplotách se podlaha pokládala? 

 

p. Potáček – Stavební deník viděl, ale tuto informaci v něm nenašel. Dle projektantů je to 

důležitá informace. Rodiče by se chtěli do Stavebního deníku podívat. 

 

Občan: Žádosti o nahlédnut do Stavebním deníku byly. 

 

p. Potáček – Stavební deník k nahlédnutí je. 

 

p. tajemník – Psal na žádost, ale žadatel se neozval. 

 

Občan: Psal p. Boulovi e-mail (14. 3. 2019), ale odpověď nedostal. Zavolá a donese vytištěný 

e-mail, který p. Boulovi posílal.  

 

p. Boula – Uvedl, že bohužel žádný e-mail od pána neobdržel.  

 

Občan: Je možné, že e-mail spadl do SPAMU. Zavolá a donese vytištěný e-mail, který                       

p. Boulovi posílal. Jinak podá žádost jako byly podány ostatní žádosti od občanů. 

 

p. tajemník – Nemáme problém s nahlédnutím, jestliže se domluví, ukáže pánovi Stavební 

deník. 

 

p. starosta – Předal občance na sebe kontakt.  

 

Občan: Dotaz, který bezpečák dovolil na MŠ Hněvkovského uzamknout třídu? Učitelky 

musely nosit vařící polévku po schodech, což je velice nebezpečné.                        

 

p. tajemník – Bylo nutno vše zabezpečit. Celou situaci po právní stránce projednali 

s bezpečnostním technikem a právníkem. Nejsme povinni poskytovat informace                               

o bezpečnostním technikovi, ani on si to nepřeje, abychom ho „někde tahali“. Hledali jsme 

opatření, aby byla dodržena bezpečnost. 

 

Občan: Týden neměla paní ředitelka klíč. Nosilo se po schodech vařící jídlo. Co kdyby začalo 

hořet? 

 

p. starosta – Vracíme se zpět k věci, která se tam vyjasnila, kdy v podstatě jedna strana 

hovořila o tom, že se vůbec ta třída nepoužívá a nepoužívá se tam výtah. Pak se vyjasnilo, že 

paní ředitelka to buďto špatně vysvětlila, nebo že se to špatně pochopilo. A to byl celý příběh 

tohoto, co Vy tady opět dneska otvíráte. Naším cílem je v co nejbližší době opravit podlahu 

ve třídě, zabezpečit to tak, aby se to neopakovalo. Postupně jdeme krok za krokem. Ve čtvrtek 

se tím budeme v radě zabývat, jak to vlastně budeme řešit, aby se udělala taková patření, aby 

se nám nestalo to, co se tam stalo. Protože vlhkost tam prokazatelně je, ale nikdo neví odkud. 
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Občan: Dotaz kolik vlhkosti bylo naměřeno? 

 

p. starosta – Dáme informace k dispozici, jakmile budeme mít technickou zprávu. Dostali 

jsme ve čtvrtek – nemáme razítko a podpis. xxx přislíbil, že pošle co nejdříve. 

 

Ing. Vacek – Upřesnil, že dnes zprávu urgoval. 

 

p. starosta – Zprávu můžeme dát k dispozici. 

 

prof. Potáček: Doprava na Kšírové. Vše jezdí přes Kšírovu, do té doby, co byla umístěna 

šipka (pro objezd). Tvoří se fronta před „tunýlkem“. Mělo by být omezeno jen pro osobní 

auta. 

 

p. Boula – Šipka byla umístěna při otvírání stavby Dornych x Plotní - jako objízdná ulice. 

 

Ing. Janský – Křižovatka u OBI – objevila se značka, při opravě. Zapomněli značku odstranit. 

 

p. Rektořík – Uvedl, že se jedná pouze o zapomenutou značku, kterou nikdo neodstranil. 

 

Ing. Rusler – Poznačil si, prověří. 

 

xxx: Kšírovou projíždějí TIR a mnohdy se nevejdou, točí se a blokují provoz. 

 

p. starosta – Podíváme se na to. 

 

Ing. Harant: Pod tunýlkem je velká díra. Už na minulém zasedání na to upozorňoval. 

 

Ing. Rusler – BKOM o tom ví, je nahlášeno už z února. Ale z důvodu, že spravují celé město 

Brno, mají toho hodně a nestíhají. 

 

p. starosta – Zkusíme to popohnat. 

 

p. Janíček: Dotaz na MŠ Hněvkovského, zda vedení MČ stále považuje řešení věci v rámci 

reklamace? 

 

p. starosta – Stále řešíme v rámci reklamace. Proto nebyl k jednání pozván dodavatel. 

 

p. Janíček: Požadavek o poskytnutí informací. Má žádost dle zákona č. 106. Požaduje 

expertízu, zápis z jednání, případně dokument technika, který doporučil uzamčení třídy. Dále 

zápis ze schůzky s tímto technikem. 

 

p. starosta – Jakmile budeme mít razítko a podpis, dostanou zprávu všichni zastupitelé, 

ředitelka MŠ a Odbor školství a kultury. Doufá, že to bude během příštího týdne. Urgovali to 

(zadávali 25. 3. 2019). 

 

Občan: Je v plánu provádět přes prázdniny, aby to nebylo jako minulý rok? Když se školka 

otvírala, zapáchalo to tam – bylo domalováno a nedouklizeno. 

 

p. starosta – Ano, bude se provádět v době prázdnin. 
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Mgr. Česalová: Dotaz, proč vyřízení reklamace trvalo tak dlouho, když podlaha ve třídě 

zapáchala? 

 

p. starosta – Uvedl, že dotazy mají vznášet občané, nikoliv zastupitelé. Mohou řešit v bodě 

Různé. Paní Mgr. nebyla přítomna na minulém zasedání, kdy Ing. Vacek přítomné podrobně 

informoval o postupu řešení. 

 

Pan starosta poděkoval za připomínky a ukončil tento bod jednání – 18,35 h. 

 

 

ad 3) Rozpočtová opatření 
 

3.1  

Rozpočtové opatření č. 2/2019  
Projednáno v RMČ Brno-jih na 12. schůzi dne 03.04.2019 

 

Komentář: 

Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  

- financování – uspoření finanční prostředky z minulých let z VHČ BO označené ÚZ 400 – 

dle Statutu města Brna lze tyto finanční prostředky využít pouze zpět do bytového fondu 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položky na:  

- investiční akci „Vybudování elektroměrových rozvaděčů“; navýšení neinvestiční položky na 

nákup DDHM – party stanu; navýšení položky pojištění na dofinancování nově uzavřené 

pojistky TREND 14 – pojištění movitého majetku; navýšení neinvestiční položky na 

občerstvení při pořádání kulturních akcí; navýšení investiční položky na akce bytového 

odboru pod ÚZ 400; přesun finančních prostředků určených na sociální pohřby na novou 

položku rozpočtové skladby od roku 2019; navýšení položek na poskytnutí příspěvků 

zapsaným spolkům a ostatní přesuny mezi položkami rozpočtové skladby dle potřeb                          

a požadavků ÚMČ Brno-jih.  

 

 

Projednáno v RMČ Brno-jih:   

RMČ Brno-jih RO č. 2/2019 odsouhlasila na 12. schůzi R8/012 konané dne 3. 4. 2019                         

a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor neměl připomínky k projednávanému 

bodu.  

 

Příloha:  

1. Rozpočtové opatření č. 2/2019 – tabulka. 
 

 

Usnesení:  
ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 2/2019 – viz příloha. 

 

 
Hlasování:     pro – 11         proti – 3         zdržel se – 4           

Usnesení bylo přijato 

 



6 

 

ad 4) Smlouvy o poskytnutí dotací z rozpočtu roku 2019 MČ 

Brno-jih 

 

4.1 

Výše dotací a znění smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu MČ Brno-jih 

roku 2019 – podpora de minimis 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 12. schůzi dne 03.04.2019 

 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  

Na 12. zasedání dne 3. 4. 2019 RMČ Brno-jih projednala materiál týkající se dotací 

poskytovaných z rozpočtu roku 2019. V tabulce jsou uvedeny organizace, kterým RMČ 

Brno-jih výši dotace upravila, schválila a rovněž organizace, kterým tato dotace schválena 

nebyla. Jedná se také o schválení znění smluv uzavíraných mezi organizacemi viz tabulka                

a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 Brno. 

Materiál byl zaslán finančnímu výboru. Finanční výbor neměl připomínky k projednávanému 

bodu.  

 
Zdůvodnění:  

Jedná se o smlouvy na poskytnutí neinvestičních a investičních dotací z rozpočtu roku 2019 

MČ Brno-jih ve výši schváleného a upraveného rozpočtu pro rok 2019 viz tabulka. Zároveň 

se jedná o podporu de minimis tj. podporu malého rozsahu.  

 

 
 Název organizace Požadovaná částka 

dotace 2019 

Schválená částka 

dotace 2019 

Účel 

I/P 
1. Základní umělecká škola, PO, Slunná 11, Brno 617 00 40.000,-- Kč 40.000,-- Kč P 

2. a) FC Sparta Brno, spolek, Mariánské nám.3, Brno 617 
00 

400.000,-- Kč 220.000,-- Kč P 

2. b) FC Sparta Brno, spolek, Mariánské nám.3, Brno 617 

00 
700.000,-- Kč 700.000,-- Kč I 

3. TJ Sokol Brno-jih, spolek, Pompova 22, Brno 617 00 75.000,-- Kč 70.000,-- Kč P 

4. TJ Lokomotiva Brno H.Heršpice, spolek, Sokolova 2, 
Brno 619 00 

500.000,-- Kč 150.000,-- Kč P 

5. Skaut-český skauting ABS Brno, Středisko Lesní 

moudrost, Pellicova 2, Brno 602 00 
15.000,-- Kč 15.000,-- Kč P 

6. Senioři ČR, p.s., MO Brno, Klub seniorů Komárov, 
Tuháčkova 25, 617 00 

35.000,-- Kč 35.000,-- Kč P 

7. Senioři ČR, p.s., MO Brno, Klub důchodců H. Heršp., 

Bednářova 28, 619 00 Brno 
30.000,-- Kč 30.000,-- Kč P 

8. Oblastní výbor ČSBS, tř. Generála Píky 2, 613 00 
Brno  

5.000,-- Kč 5.000,-- Kč P 

9. SH ČMS SDH Brno-Přízřenice, Břeclavská 291/12, 

Brno 619 00 
100.000,-- Kč 50.000,-- Kč P 

10. Římskokatolická farnost Modřice, Masarykova 147, 

664 42 Modřice 
250.000,-- Kč 50.000,-- Kč P 

11. Římskokatolická farnost u kostela sv. Jiljí Brno-
Komárov, Černovická 2a, Brno 617 00 

100.000,-- Kč 50.000,-- Kč P 

12.a) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v 

ČR, z.s. SPMP ČR pobočný spolek Brno, Lomená 
530/44, Brno 617 00 

30.000,-- Kč 20.000,-- Kč P 

12.b) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v 

ČR, z.s. SPMP ČR pobočný spolek Brno, Lomená 
530/44, Brno 617 00 

20.000,-- Kč 15.000,-- Kč P 

13. Knihovna Jiřího Mahena v Brně, p.o., Kobližná 4, 601 

50 Brno  
25.000,-- Kč 20.000,-- Kč P 

14. SK TROPS Brno, Pompova 11, 617 00 Brno 30.000,-- Kč 20.000,-- Kč P 

15. Černovické sdružení, Kneslova 22, 618 00 Brno  
 

30.000,-- Kč =0,-- Kč P 
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16. xxx Taneční skupina Easy Dance, Železniční 5, 617 

00 Brno 
15.000,-- Kč - 20.000,-- 

Kč 

=0,-- Kč P 

17. Moravanské lány z.s., Dolní Heršpice 27,       619 00 

Brno  
875.000,-- Kč =0,-- Kč I 

18. Českomoravská myslivecká jednota Brno-jih, 619 00 

Brno – ŽÁDOST BYLA DORUČENA 

BEZ PROHLÁŠENÍ DE MINIMIS 
 

8.000,-- Kč -10.000,-- Kč =0,-- Kč P 

19. Brněnský svaz malé kopané, z.s., Hlinky 35, 603 00 
Brno 

60.000,-- Kč 10.000,-- Kč P 

20. Novomoravanská sever, z.s., Novomoravanská 

159/10, 619 00 Brno 
200.000,-- Kč =0,-- Kč I 

21. Hospic sv. Alžběty, Kamenná 207/36, 639 00 Brno – 

ŽÁDOST BYLA DORUČENA PO 

TERMÍNU PRO PODÁVÁNÍ 

ŽÁDOSTÍ, BEZ PROHLÁŠENÍ DE 

MINIMIS. DORUČENO NA ÚMČ 

19.11.2018 

74.358,-- Kč =0,-- nesplnili podmínky pro 
poskytnutí dotace 

P 

22. Vachův sbor moravských učitelek, z.s., Vedlejší 8, 

625 00 Brno - ŽÁDOST BYLA 

DORUČENA PO TERMÍNU PRO 

PODÁVÁNÍ ŽÁDOSTÍ. DORUČENO 

NA ÚMČ 12.12.2018 

15.000,-- Kč =0,-- nesplnili podmínky pro 
poskytnutí dotace 

P 

 CELKEM DOTACE pro 

rok 2019 

3,639.358,-- Kč 1,500.000,--   Kč  

                          

Přílohy:  

Žádosti o dotace; Čestná prohlášení k podpoře malého rozsahu (de minimis); Smlouvy                      

o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno-jih. 

 

Poznámka: 

Vzhledem k rozsáhlosti materiálu bude tento dodán pouze v elektronické podobě nikoliv 

v písemné. V případě zájmu je možno po domluvě nahlédnout do písemných materiálů. 

Kontakt: inka.bartova@brno-jih.cz, tel.: 54542 7521.                           

 
Mgr. Ing. Kypr: Požadavek na rozkódování částek u „fotbalistů“:  FC Sparta Brno –           

220.000,- Kč a 700.000,- Kč; TJ Lokomotiva Brno H. Heršpice – 150.000,- Kč? 

 
Ing. Bártová – FC Sparta Brno – 220.000,- Kč; TJ Lokomotiva Brno H. Heršpice –                

150.000,- Kč. Přidělováno dle počtu hráčů (FC Sparta – 256; TJ Lokomotiva – 140).                      

FC Sparta Brno – 700.000,- Kč –  přepsaná částka ze schváleného rozpočtu - investiční 

dotace; částka bude vyplacena po předložení dokladu p. Stehlíkem, že mu byla dotace 

poskytnuta. 

 
p. starosta – Jedná se o 3 dotace – z  Ministerstva školství; Města Brna a MČ Brno-jih.                

 
Mgr. Ing. Kypr: Dotaz: 12 a) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v ČR, z.s. –           

20.000,- Kč a 12 b) Společnost pro podporu lidí s mentálním postižením v ČR, z.s. –           

15.000,- Kč? 

 
Ing. Bártová –  20.000,- Kč – tábory pro mentálně postižené; 15.000,- Kč – ostatní aktivity. 

 

 

mailto:inka.bartova@brno-jih.cz
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Usnesení:  

ZMČ Brno-jih schvaluje výši dotace a znění smluv uzavíraných mezi organizacemi viz 

tabulka a statutárním městem Brnem-městskou částí Brno-jih, Mariánské náměstí 13, 617 00 

Brno.  

 

 

Hlasování:     pro – 11         proti – 2         zdržel se – 5 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

ad 5) Zřizovací listiny školských příspěvkových organizací 
 

5.1                       
Zřizovací listiny školských příspěvkových organizací 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 12. schůzi dne 03.04.2019 

 

Přílohy: 

Příloha č. 1 – ZL ZŠ Bednářova 28 

Příloha č. 2 – ZL ZŠ Tuháčkova 25 

Příloha č. 3 – ZL MŠ Hněvkovského 62 

Příloha č. 4 – ZL MŠ Klášterského 14 

Příloha č. 5 – ZL MŠ Kšírova 3 

Příloha č. 6 – ZL MŠ Slunná 25 

Příloha č. 7 – ZL MŠ Záhumenice 1 

Příloha č. 8 – ZL MŠ Zelná 70 

Komentář: 

Důvodem aktualizování dosavadních zřizovacích listin příspěvkových organizací je zejména 

dlouhodobý nevyhovující stav při svěřování majetku zřizovatele příspěvkové organizaci. 

Současná podoba zřizovacích listin umožňovala svěření nového majetku pouze na základě 

dodatku ke zřizovací listině, který bylo nutné schválit ZMČ. S ohledem na nedostatečnou 

pružnost a dynamiku této právní konstrukce současných zřizovacích listin, a i značnou 

nepřehlednost (některé příspěvkové organizace již mají 13 dodatků ke zřizovací listině), se 

ZMČ předkládají nové zřizovací listiny, kde výše uvedený nevyhovující stav ve vztahu ke 

svěření majetku je odstraněn. 

Navrhuje se právní řešení, kdy evidence a svěřování majetku jsou koncipovány na bázi 

inventárních seznamů nemovitého a movitého majetku, které každoročně příspěvkové 

organizace odevzdávají zřizovateli, kde budu zakládány a pravidelně aktualizovány.  

Toto navrhované řešení poté odpovídá zavedené praxi i v ostatních městských částech města 

Brna a je zkonzultované s právním oddělením OŠMT MMB. Ředitelé ZŠ a MŠ zřizovací 

listiny zkontrolovali z hlediska věcné správnosti a správnosti identifikačních údajů jejich p. o. 
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Stanovisko RMČ: 

RMČ na své 12. schůzi dne 3. 4. 2019 přijala následující usnesení: 

„RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih schválit zřizovací listiny školských 

příspěvkových organizací dle příloh a pověřit starostu jejich podpisem.“ 

 

Usnesení:  

ZMČ Brno-jih schvaluje zřizovací listiny školských příspěvkových organizací dle příloh 

a pověřuje starostu jejich podpisem. 

 
 

Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 
 

 
 

ad 6) Žádost o dotaci z rozpočtu JMK pro rok 2019 na dovybavení 

nového dopravního automobilu pro zlepšení akceschopnosti JSDH 

Přízřenice 
 

6.1  

Žádost o dotaci z rozpočtu JMK pro rok 2019 na dovybavení nového 

dopravního automobilu pro zlepšení akceschopnosti JSDH Přízřenice 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 9. schůzi dne 20.02.2019 

 

Přílohy: 

Seznam vybavení 

Výpis usnesení RMB 

 

Komentář: 

Rada Jihomoravského kraje vyhlásila dne 14. 1. 2019 Dotační program Podpora jednotek 

sborů dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje na období 2017 – 2020. V tomto 

dotačním titulu je možné žádat o finanční prostředky na: 

a) pořízení, rekonstrukce a opravy požární techniky, vyhovující podmínkám vyhlášky 

ministerstva vnitra č. 35/2007 Sb., o technických podmínkách požární techniky, ve 

znění pozdějších předpisů, uvedené v příloze č. 3 dotačního programu, nebo 

b) výstavbu, rekonstrukce a opravy požárních zbrojnic, v souladu s požadavky ČSN 

735710 Požární stanice a požární zbrojnice, nebo 

c) pořízení, rekonstrukce a opravy věcných prostředků požární ochrany, vyhovujících 

podmínkám vyhlášky ministerstva vnitra č. 247/2001 Sb., o organizaci a činnosti 

jednotek požární ochrany, ve znění pozdějších předpisů, a vyhlášky ministerstva vnitra 

č. 69/2014 Sb., o technických podmínkách věcných prostředků požární ochrany, ve 

znění pozdějších předpisů, uvedených v příloze č. 3 dotačního programu. 
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Minimální výše podpory na jeden projekt činí 15.000,- Kč, minimální podíl spoluúčasti 

žadatele činí 30% z celkové výše nákladů na akci. Žadatelem mohou být pouze obce 

Jihomoravského kraje, které jsou zřizovatelem jednotky SDH. 

V příloze je seznam věcných prostředků požární ochrany, které JSDH potřebuje na 

dovybavení nového dopravního automobilu v celkové předpokládané výši 85.619,- Kč (ceny 

byly stanoveny dle stránek dodavatele, od kterého JSDH odebírá hasičské vybavení 

https://www.vyzbrojna.cz). Minimální výše spoluúčasti městské části by pak činila 

25.686,- Kč. 

Z důvodu časové tísně (termín pro podání žádosti o dotaci z rozpočtu JmK byl do 31. 3. 2019) 

byl materiál v souladu s článkem 52 Statutu města Brna předložen do RMB na její 15. schůzi 

konané dne 27. 2. 2019, kopie výpisu usnesení je v příloze tohoto materiálu. Žádost o dotaci 

byla řádně a včas podána na úřad Jihomoravského kraje. 

 

Stanovisko RMČ: 

RMČ na své 9. schůzi dne 21. 2. 2019 přijala následující usnesení: 

„RMČ Brno-jih souhlasí s podáním žádosti o dotaci v rámci Dotačního programu Podpora 

jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje na období 2017 – 2020 

na projekt „Dovybavení nového dopravního automobilu pro zlepšení akceschopnosti 

JSDH Přízřenice“. Seznam vybavení tvoří přílohu tohoto materiálu. 

RMČ Brno-jih bere na vědomí, že v případě přiznání dotace je zde minimální spoluúčast 

30 % z celkových nákladů na akci. Tato částka bude uhrazena z rozpočtu městské části. 

RMČ Brno-jih pověřuje starostu podpisem žádosti o dotaci.“ 

 

Usnesení:  

ZMČ Brno-jih bere na vědomí podání žádosti o dotaci v rámci Dotačního programu 

Podpora jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje na období 2017 – 

2020 na projekt „Dovybavení nového dopravního automobilu pro zlepšení 

akceschopnosti JSDH Přízřenice“. Seznam vybavení tvoří přílohu tohoto materiálu. 

ZMČ Brno-jih bere na vědomí, že v případě přiznání dotace je zde minimální spoluúčast 

30 % z celkových nákladů na akci. Tato částka bude uhrazena z rozpočtu městské části. 

ZMČ Brno-jih souhlasí s podáním výše uvedené žádosti o dotaci z rozpočtu 

Jihomoravského kraje pro rok 2019 a v případě schválení dotace pověřuje starostu 

podpisem smlouvy a souvisejících dokumentů. 

 

 

 
Hlasování:     pro – 18         proti – 0         zdržel se – 0 

Usnesení bylo přijato 

 

https://www.vyzbrojna.cz/
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ad 7) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města   

Brna 
 

7.1  

Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č.    /2019, kterou 

se mění obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. 20/2001, 

kterou se vydává Statut města Brna, ve znění pozdějších vyhlášek. 
 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 13. schůzi dne 17.04.2019 

 

Komentář:  

V souladu s čl. 77 odst. 3 a 4 Statutu města Brna se předkládá Radě MČ Brno-jih k zaujetí 

stanoviska návrh novelizace Statutu města Brna. Úpravy technického rázu jsou vynuceny 

změnou legislativy – viz důvodová zpráva. Předkládaná verze novely byla na úrovni MMB 

projednána a doporučena Komisí legislativně organizační RMB dne 19. 3. 2019 a Radou 

města Brna dne 27. 3. 2019.  

                   

 

Příloha:  

- důvodová zpráva,  

- porovnání textu s předchozí úpravou, 

- návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. ……/2019, kterou se mění                     

a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. 20/2001, kterou se vydává 

Statut města Brna, ve znění pozdějších vyhlášek. 
 

Projednáno v RMČ na 13. schůzi R8/013 dne 17.04.2019. Rada MČ Brno-jih nesouhlasí               

s  předloženým zněním návrhu novely Statutu města Brna, část II, čl. 3 odst. 2 a část III,                 

čl. 18. odst. 1 písm. c) Statutu, přičemž k ostatním navrženým změnám návrhu novely nemá 

připomínek a předkládá ji ZMČ Brno-jih k projednání. 

 
 

Usnesení:  
ZMČ Brno – jih  nesouhlasí  s  předloženým zněním návrhu novely Statutu města Brna, 

část II, čl. 3 odst. 2 a část III, čl. 18. odst. 1 písm. c) Statutu, přičemž k ostatním 

navrženým změnám návrhu novely nemá připomínek. 
 

 

 

 

Hlasování:     pro – 16         proti – 0         zdržel se – 2 

Usnesení bylo přijato 
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ad 8) Různé   
   

8.1 

Dotazy, připomínky  
Pan starosta měl původně v úmyslu v bodě Různé probrat situaci na MŠ Hněvkovského, ale 

vše podstatné již bylo řečeno. Co se týká výstavby BD Přízřenice, předloží radě a budou se 

tímto zabývat. 

 

 

Ing. Janský: Je to otázkou diskuse.  Někteří občané říkají ano, je dobře, že se tu něco pěkného 

postaví, jiní jsou proti. Ať se vypíše v této záležitosti Referendum. 

 

Mgr. Ing. Kypr: V §, které uvedl pan tajemník, nenašel potřebné odůvodnění.           

 

p. starosta: Starosta může pozastavit usnesení rady – nikoliv „revokovat“.            

 

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz, zda uplatňují tento §. Požadavek na pana tajemníka, aby blíže 

specifikovat, zda to má z výkladu Ministerstva vnitra?           

 

p. tajemník: Zákon o obcích dává jisté pravomoci ZMČ a RMČ (§ 82 ZO). Odkázal                   

p. Mgr. Ing. Kypra na Zákon o obcích (ZO) - je Mgr., tudíž má k tomu patřičné vzdělání.       

 

Mgr. Česalová:  Dotaz ohledně MŠ Hněvkovského - proč to tak dlouho trvalo, než se s tím 

začalo  něco dělat? 

 

p. starosta: Není to pravda, že se nic nedělalo. Na minulém zastupitelstvu, kde nebyla paní 

Mgr. přítomna, pan Ing. Vacek podrobně četl, co se v této záležitosti dělalo. Není to tedy 

pravda, jde o to, že se jen musíme vzájemně poslouchat. Pan Vacek to příště paní Česalové 

přečte, když tu minule nebyla.            

 

Ing. Janský: Problém s dopravou. Má dům na Moravanské, auta stojí v křižovatce. 

 

p. starosta: Na základě dopisu p. Janského, poslal p. tajemník okamžitě podnět na Městskou 

policii (MP) a bude se řešit. Bude se postupovat podle zákona. Bylo posláno vedoucímu 

revíru MP. 

 

pí Bočková:  Problém s parkováním na ul. Moravanské – je to hlavní silnice. 

 

p. starosta: Byl podán podnět a my jsme ho přeposlali. Ať koná složka, která má konat.  

 

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na reklamaci koupaliště, jak probíhá? 

 

Ing. Rusler: Opravují se spáry, budeme natahovat nový komposit. Dělá se vrstva, která se 

drolí, dilatační spára kolem brouzdaliště. Vlnění se spravovalo loni a teď se opravuje další 

část, která byla nekvalitně provedena. Záruka končí. 

 

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz, zda má MČ odborníka? 

 

Ing. Rusler: Ano, budeme konzultovat s odborníkem. 
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Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na úklid kolem sběrného střediska Košuličova? 

 

Ing. Rusler: Předali firmě Falky; vyzvali SŽDC. O tom, zda je tam něco dalšího, neví. 

 

Mgr. Ing. Kypr: Ano, před bránou. 

 

p. Janíček: Požadavek na pana UČR a pana starostu ohledně připravované investice 

„Ubytovna Železniční pro sociálně slabé“   – písemně. Dotaz na p. Boulu - Jaké aktivní kroky 

činí, aby tam ta ubytovna nebyla? Dotaz na p. starostu – Manželka p. starosty vystupovala 

v této věci velmi aktivně, aby zde ubytovna nebyla (členka petičního výboru). 

 

p. starosta: Přerušil p. Janíčka a požádal ho, aby do těchto záležitostí „netahal jeho ženu                   

a nebral si ji do svých úst“.  

 

p. Janíček: Uvedl, že hovořil k panu starostovi, který odnesl Petici na MMB a učinil v tom 

aktivní kroky. Dotaz jaké aktivní kroky činí MČ a p. Haluza? 

  

p. starosta: Oznámil p. Janíčkovi, že když chce tyto informace písemně, ať mu svůj 

požadavek předloží písemně. 

 

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na pana tajemníka z minulého zasedání. Slíbil, že bude zastupitelům 

poskytnut program rady? 

 

p. starosta: Pan Kypr se nepodíval, materiály ve složce vloženy jsou. 

 

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz ohledně oprav kabin TJ Lokomotiva a požadavek o poskytnutí Zprávy, 

studie - v písemné formě. 

 

Ing. Vacek: Ve věci oprav kabin TJ Lokomotiva bylo zahájeno vodoprávní řízení, proběhlo 

místní šetření, očekáváme Rozhodnutí. Dopracovává se projekt, bude zpracován včetně řešení 

problémů (odvod. vody ze střechy, celková rekonstrukce budovy apod.).   

 

p. starosta: Dle OVLHZ MMB není problém vydat Rozhodnutí. 

 

Mgr. Ing. Kypr: Dotaz na cenu? 

 

Ing. Vacek: Uvedl by částku pouze odhadem. Projekt bude dopracován, následně dojde 

k výběru dodavatele. Cenu budou znát před výběrovým řízením.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



14 

 

8.2      

Závěr 
Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil 4. zasedání ZMČ Brno-jih.          
          

Ukončení zasedání v 18.57 h. 
 

 

 

 

Zapsala: Pažoutová D. 

V Brně dne 26.04.2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřili dne:………………………………………………………… 

 

 

 

Ing. Richard Vašíček: …………………………………………….. 

 

 

 

Marek Janíček:: …………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Mgr. Josef Haluza 

                                                                                starosta MČ Brno-jih 


